

Title (en)  
LEVEL CONNECTION TERMINAL ASSEMBLY

Title (de)  
ETAGENANSCHLUSSKLEMMENANORDNUNG

Title (fr)  
AGENCEMENT DE BORNE DE CONNEXION ÉTAGÉE

Publication  
**EP 3065224 A1 20160907 (DE)**

Application  
**EP 16156225 A 20160218**

Priority  
DE 102015103259 A 20150306

Abstract (en)  
[origin: CN105938943A] The invention relates to a level connection terminal assembly (100) provided with at least two level connection terminals (10) arranged in parallel, wherein each level connection terminal is provided with at least two connection areas (11) arranged in a laminating manner on one lateral side face (13). The level connection terminal device is provided with at least one mark board (16) capable of being fixed in a dismountable manner. In the fixed state of the mark board (16), the mark board (16) at least locally extends along the lateral side face (13) of at least one level connection terminal (10). The level connection terminal extends along the at least two connection zones (11) arranged in a laminating manner.

Abstract (de)  
Gegenstand der Erfindung ist eine Etagenanschlussklemmenanordnung (100) mit mindestens zwei aneinander gereiht angeordneten Etagenanschlussklemmen (10), wobei jede Etagenanschlussklemme (10) an einer ihrer Querseiten (13) mindestens zwei übereinander angeordnete Anschlussbereiche (11) aufweist, und mit mindestens einem lösbar befestigbaren Markierungsschild (16), wobei in einem befestigten Zustand des Markierungsschildes (16) sich das Markierungsschild (16) zumindest bereichsweise entlang einer Querseite (13) mindestens einer der Etagenanschlussklemmen (10) entlang der mindestens zwei übereinander angeordneten Anschlussbereiche (11) erstreckt.

IPC 8 full level  
**H01R 9/26** (2006.01)

CPC (source: CN EP)  
**H01R 9/2683** (2013.01 - CN EP)

Citation (search report)  
• [Y] DE 102006053352 B3 20080417 - PHOENIX CONTACT GMBH & CO [DE]  
• [Y] DE 3524658 A1 19870115 - SIEMENS AG [DE]  
• [Y] DE 202009002158 U1 20100512 - WEIDMÜLLER INTERFACE [DE]  
• [A] DE 2320867 A1 19741114 - SIEMENS AG

Cited by  
WO2023143829A1

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3065224 A1 20160907; EP 3065224 B1 20180117; CN 105938943 A 20160914; CN 105938943 B 20190219;**  
DE 102015103259 A1 20160908; ES 2661022 T3 20180327

DOCDB simple family (application)  
**EP 16156225 A 20160218; CN 201610124367 A 20160304; DE 102015103259 A 20150306; ES 16156225 T 20160218**